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Vraag 1 Op basis van welke criteria is de ACV als meest geschikte 

samenwerkingspartner naar voren gekomen uit het onderzoek?

Antwoord 1 De belangrijkste criteria voor samenwerking op het gebied van 
afvalinzameling waren:

- Passend bij onze samenwerkingsstrategie
- Passend bij het Grondstoffenbeleidsplan
- Passend qua betaalbaarheid en dienstverlening

Vraag 2 Welke alternatieven zijn bekeken in plaats van de ACV?

Antwoord 2 Naast ACV is ook bekeken of ROVA of een individuele gemeente een 
geschikte samenwerkingspartner zou kunnen zijn.

Vraag 3 Is er onderzoek gedaan hoe de ACV ervoor staat? Qua organisatie en 
financieel

Antwoord 3 Ja. Hierover zijn gesprekken gevoerd en zijn de jaarverslagen 
bestudeerd.

Vraag 4 Hoe is de exit strategie geregeld voor aandeelhouderschap (als we ooit 
ACV willen verlaten)?

Antwoord 4 Afspraken over beëindiging van aandeelhouderschap staan 
opgenomen in de aandeelhoudersovereenkomst. Deze is voor alle 
aandeelhouders hetzelfde: eenzijdige opzegging van de overeenkomst 
is mogelijk na een periode van 5 jaar.

Vraag 5 Is er de mogelijkheid dat ACV indien nodig ook de afvalinzameling van 
winkeliers gaat doen? 

Antwoord 5 ACV verzorgt in beperkte mate ook werkzaamheden voor bedrijven. 
Ondernemers kunnen hiervoor zelf contact opnemen met ACV. 
Als gemeente zijn we niet verantwoordelijk voor de inzameling van 
bedrijfsafval. Als service bieden we beperkt de mogelijkheid bij de 
inzameling van oud papier en karton. Dit blijft bestaan.

Vraag 6 Wat is de verwachting van de uitkering van het dividend?

1 Een raadslid wendt zich tot de griffier met een verzoek om:
a. feitelijke informatie van geringe omvang;
b. inzage in of afschrift van documenten die openbaar zijn.

  De vragen worden door de griffie z.s.m. doorgezet naar afdelingshoofd (en ambtenaar).
  De vragen worden bij de griffie ingediend en in iBabs geplaatst (tenzij de auteur aangeeft dit niet te wensen). 



Antwoord 6 De Algemene vergadering van Aandeelhouders heeft in 2021 besloten 
om een basisdividend uit te keren van 3.0%. Het bedrag hangt af van 
de financiële resultaten van ACV. De daadwerkelijke uitkering wordt 
mede bepaald door het aantal aandelen dat we zullen gaan bezitten. 
Dit is gezien onze schaal- en opdrachtgrootte beperkt.

Vraag 7 Wat betekent dit voor de milieustraat aan de Hopeseweg die wordt 
beheerd door Remondis?

Antwoord 7 Op dit moment niets. Remondis is op de hoogte van ons onderzoek 
naar een samenwerkingspartner en het principebesluit om 
aandeelhouder te worden van ACV.

Vraag 8 Een financieel besluit van de raad ontbreekt omdat dit volgens het college niet 
nodig is.  

A. Gaat de raad niet over budgetrecht? 
B. Kan het op een andere manier waarbij de raad om een besluit wordt 

gevraagd over het financiële deel van dit raadsvoorstel over de 550K?
C. Waar komt het geld voor de ACV vandaan?

Antwoord 8 A. De raad gaat over het budgetrecht, dat is hier echter niet van 
toepassing.
In artikel 160 lid 2 van de Gemeentewet staat het volgende: Het 
college besluit slechts tot de oprichting van en de deelneming in 
stichtingen, maatschappen, vennootschappen, verenigingen, 
coöperaties en onderlinge waarborgmaatschappijen, indien dat in 
het bijzonder aangewezen moet worden geacht voor de 
behartiging van het daarmee te dienen openbaar belang. Het 
besluit wordt niet genomen dan nadat de raad een ontwerpbesluit 
is toegezonden en in de gelegenheid is gesteld zijn wensen en 
bedenkingen ter kennis van het college te brengen.
Deelneming is op grond hiervan voorbehouden aan het college en 
u wordt als raad de mogelijkheid geboden een zienswijze te geven. 
De aanschaf gaat ook niet t.l.v. het budget.

B. Dit is niet mogelijk, we volgen hetgeen in de gemeentewet is 
gesteld over deelnemingen.
In de praktijk zien we dat gemeenten hier verschillend mee 
omgaan, sommige gemeenten vragen inderdaad separaat om het 
beschikbaar stellen van de middelen. Volgens de geldende wet- en 
regelgeving is dit echter niet vereist.
Het wel apart opnemen van een beslispunt over het beschikbaar 
stellen van de middelen kan ook theoretisch leiden tot een 
patstelling: geen zienswijze indienen, maar wel het geld blokkeren 
maakt dat het college geen uitvoering kan geven aan de 
bevoegdheid die het heeft cf. artikel 160 lid 2 Gemeentewet.

C. Het geld voor de aandelen komt uit de beschikbare liquide 
middelen. De aandelen komen daarna als financiële activa op de 
balans.

PRO Scherpenzeel 14-06-2023
Vraag 9 Ik mis de labeling van de kosten, waar komt het vandaan en wat gaat 

het kosten. Komt dit uit de algemene middelen, of uit het 
weerstandsvermogen, of nog ergens anders vandaan?

Antwoord 9 De aanschaf van aandelen is een mutatie aan de 
linkerkant/activazijde van de balans. De aanschaf gaat vanuit de 
liquide middelen, de aandelen komen vervolgens als financiële activa 
op de balans.
De aanschaf komt derhalve niet uit de algemene middelen en heeft 



geen invloed op het weerstandsvermogen.
Vraag 10 Moet dit niet in het raadsvoorstel verwerkt worden? Moet dit niet 

zijn: 
1. Geen wensen en bedenkingen ter kennis van het college te 

brengen ten aanzien van het ontwerpbesluit om aandeelhouder 
te worden van ACV.

2. Financieel beslispunt……

Antwoord 10 Zie hiervoor het antwoord bij vraag 8.


